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VORES VISION

I august 2022 blev der afholdt valg til 

bestyrelsen. Her blev nye medlemmer valgt og 

erfarne kræfter blev genvalgt.

Den nye bestyrelse blev enige om, at målet for 

vores arbejde altid tager udgangspunkt i 

hjørneflagene – trivsel og læring.



MEDLEMMER I BESTYRELSEN

Formand: Linda Markussen

Næstformand: Karina Bendtsen

Øvrige forældrerepræsentanter:

Inaluk Lynge

Ulrik Skousbøll Christensen

Søren Ærbo Simonsen

Troels Lomholt

Repræsentanter for skolen: 

John Togsverd Larsen

Diana Gyldenløve

Til info:

Efter afholdese af de to første bestyreslsesmøder trak det tidligere

formandskab, og et øvrigt medlem, sig fra bestyrelsen. Herefter

tiltrådte vores to suppleanter - Søren og Troels. Bestyrelsen

konstituerede sig på ny, med Karina og jeg som nyt formandskab. 

I løbet af vinteren forsøgte vi at afholde suppleringsvalg, men 

desværre mødte ingen kandidater op. 



NY SKOLELEDER

I december modtog jeg besked fra vores tidligere 

skoleleder, Pia Nielsen, om at hun havde opsagt sin 

stilling på Balleskolen. Pia havde søgt og fået tilbudt 

stillingen som skoleleder på Buskelundskolen og 

havde takket ja. 

Herefter startede processen med at få ansat en ny 

skoleleder. Bestyrelsen har været en stor del af 

dette arbejde, hvilket endte ud i en ansættelse af 

Martin Bork Sørensen i april måned.



DET HAR VI 
ARBEJDET

MED

PÅ DE FØLGENDE

SLIDES KAN DU LÆSE

OM EMNER VI HAR

ARBEJDET MED I

BESTYRELSEN



DET FAGLIGE NIVEAU OG 
TRIVSEL

Vi har fra bestyrelsens side påtalt det faglige 

niveau og trivslen på skolen. Sammenlignet med de 

øvrige bynære skoler i kommunen ligger 

Balleskolen desværre lavt. Bestyrelsen har derfor 

bedt den nye ledelse om en handlingsplan for, 

hvordan niveauet løftes, og hvordan vi sikrer bedre 

trivsel, så vores børn sikres de bedste 

forudsætninger for fremtiden



ØKONOMI

I bestyrelsen har der været stort fokus på gennemsigtighed i forhold til skolens 

økonomi. Vi har som bestyrelse haft svært ved, at få et nemt indblik i, hvordan 

pengene bliver forvaltet.

Dette er et emne der stadig fylder meget, og desværre er vi endnu ikke landet 

på et format, der tilfredsstiller alle medlemmer. Derfor er dette et emne vi også 

har taget med over i arbejdet i skoleåret 23/24



ÆNDRINGER PÅ DEN KORTE 
BANE

I starten af 2023 valgte bestyrelsen at pålægge ledelsen og 

medarbejderne en opgave med, at vende hvilke ændringer de ønskede 

for skolen på den korte bane. Det skulle være ændringer der ikke 

ændrede på hele Balleskole-modellen, men emner der gav mening i 

hverdagen, i husene og blandt personalet tæt på børnene. 

Der blev lavet et fantastisk stykke arbejde, og flere ændringer er vedtaget 

og gennemført i indeværende skoleår.

• Afkortning af skoledagen

• Flere skole/hjemsamtaler

• Løbende elevsamtater

• Lektier



LEKTIER

Den sidste ændring -lektier - har været et udtrykt ønske fra forældrerepræsentanterne i bestyrelsen. Og 

jeg vælger derfor at knytte et par ord på dette. 

Balleskolen har tidligere været en lektieintegreret skole, det blev af os forældre dog mere oplevet som at 

skolen var lektiefri. Det har aldrig været vores ønske, at eleverne skal overdynges med opgaver og 

afleveringer, det skal lande på et niveau hvor børnene kan være med. Lektierne giver os, som forældre, 

en mulighed for at følge med i vores børns faglige niveau, og samtidig mener vi også at man skal lære at 

have lektier for. Det nytter i vores optik ikke, at det først er noget der bliver introduceret på en eventuel 

ungdomsuddannelse, hvor man i forvejen har meget andet nyt at forholde sig til.

Vi følger som bestyrelse selvfølgelig op på, hvordan denne ændring har påvirket trivslen og læringen 

blandt børnene.



TAK FOR SAMARBEJDET

Tak til den øvrige bestyrelse for samarbejdet i skoleåret 22/23, og for jeres indsats 

gennem året.

Det er altid muligt for jer forældre at række ud til skolebestyrelsen, hvis der er emner 

af principiel karakter, I mener kan være relevant for bestyrelsen at drøfte.

I kan komme i kontakt med os alle på Aula i vores fælles postkasse: ”Skolebestyrelsen 

Balleskolen”
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